
Zápis z 3. jednání komise ŽP (11. 4. 2022) 
 
Přítomní:  
Štěpánka Rajová, Zdeňka Vorlíčková, Ivan Pavlíček, Ondřej Uher, Marie Mikušová,  
Dr. Horáková, Magdalena Jandová 
Host: Karel Loucký 
 
Zahájení schůzky 18:00, budova úřadu MČ Klánovice 
 
Program: 
 
1) Představení kandidátů na členství v Komisi paní Horáková a Mikušová) (Uher, 

Pavlíček) 
2) Pravidla pro užívání předzahrádek (Uher, Pavlíček)  
3) Rekapitulace řešených bodů z minulé schůzky (Jandová)  
4) Akce Otevřené zahrady (Edworthy)  
5) Problematika černé zvěře - aktualizace, články ve zpravodaji (všichni) 
6) Zpráva z jednání s vlastníky lesa - pokračování v akci "vyčištění okrajů" - brigáda 

(Uher) 
7) Dopis pana Vrátila komisi (všichni) 
8) Otevřená diskuse (všichni)  

 
Samotný zápis z jednání: 
 

1) Proběhlo představení kandidátů na členství v Komisi pro životní prostředí paní 
Horákové a Mikušové  

2) Projednán návrh pravidel pro užívání předzahrádek. Návrh byl schválen 
(hlasování 5/0/0). Dále bude ještě doplněn o vhodné formulace a následně 
předložen RMČ ke schválení a uvedení v platnost. 

3) Rekapitulace řešených bodů z minulé schůzky. Paní Jandová všechny seznámila 
s aktuálním stavem věcí. Lesy ČR pí Krpejšová, revírník (informace o těžbě a 
způsobu těžby, zakázaná těžba není, oficiální informace podává jen tisková mluvčí 
Lesů ČR. Pokusíme se kontaktovat a navázat spolupráci). Údržba - zaměstnanci, 
zóny údržby prováděné v MČ (Pavlíček) – po jednání s panem Hruškou, šéfem 
údržby (Pavlíček, Uher) bude vytvořena mapa MČ s vyznačením, kde probíhá jaký 
typ údržby a v jaké četnosti. Na základě těchto „zón údržby“ se bude dále pracovat 
s možnostmi zapojení komunity na údržbě zeleně ve veřejném prostoru. 

4) Proběhne akce Otevřené zahrady. Paní Edworthy bohužel nebyla přítomna, takže 
se k tomu bodu jen podala stručná informace o plánované akci (Uher)  

5) Problematika černé zvěře – aktualizace. Vyšly 2 články ve zpravodaji. Komise 
požádá znovu RMČ o přidělení mandátu pro Ing. Vorlíčkovu jednat s mysliveckým 
sdružením Šesterák o způsobu regulace černé zvěře v Klánovickém lese. Ing. 
Vorlíčková se pokusí formulovat návrh usnesení přijatelný pro většinu radních. 



6) Zpráva z jednání s vlastníky lesa. RMČ schválila náš návrh uspořádat pilotní 
projekt vyčištění okraje lesa v ulici Mechovka (úsek V Soudním – Votavova). 
Zahájeno jednání s vlastníkem lesa a domluvena schůzka na místě se zástupcem 
vlastníka Ing. Čížek, magistrát) a revírníkem panem Krejčím. Brigáda samotná je 
plánována na konec vegetačního období - podzim. Předpoklad je do 30. 11. 2023. 

7) Projednání bodů dopisu pana Vrátila s podněty pro činnost komise ŽP. Komise 
konstatovala, že většina navržených bodů je mimo její kompetenci, a dále že 
nejdůležitější potřeby (úkoly pro KŽP) byly definovány na základě požadavků 
většiny návštěvníků Otevřeného setkání občanů s komisí ŽP. O záležitostech, 
které se již také řeší, bude odesílatel rovněž informován. 

8) Otevřená diskuse (všichni)  

a. Host Karel Loucký upozornil, že by bylo vhodné informovat obyvatele ulice 
Mechovka o plánované pilotní akci čištění lesa s ohledem na jimi individuálně 
vysazené dřeviny v této lokalitě. 

b. Paní Jandová informovala o probíhajícím snížení keřů na Slavětínské ulici 
v místech křižovatek, aby výška keřů neomezovala výhled pro vozidla vjíždějící 
z vedlejších ulic na Slavětínskou. 

c. Hovořilo se o činnosti sdružení Happy Bee (Včelaři) bez konkrétních závěrů. 

d. Plánujeme zhotovení a umístění informačních cedulí podél hranice lesa. Je třeba 
vytvořit vhodnou pozitivně laděnou formulaci pravidel chování v lese. Jako 
výchozí lze použít text ze starší verze, přidat informaci o deponii a bio-popelnicích 
zdarma, paní Jandová má rovněž návrh starších cedulí. 

 
Ukončení ve 20:00 h 
 
Zapsal: Ondřej Uher 
 


